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Írásbeli választ igénylő kérdés
országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Eredményes-e a kényszerkaszálás?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon a szemlélet- és mezőgazdasági struktúraváltást segítő támogatások mellett többek
között a szankció jellegű intézkedések segítik a parlagfű elleni védekezést.
A szankció jellegű intézkedések egyike a kényszerkaszálás, amikor is minden év június 30-á t
követően, amennyiben a hatóság parlagfüves területet talál, legyen az magánszemély vagy cég
birtokában, határozatban szólítja fel a tulajdonost a kaszálásra, irtásra . Ha ezt az érintett nem tesz i
meg, az önkormányzat által kiválasztott cég jegyz ő i felhatalmazásra elvégzi a kényszerkaszálást ,
melynek költségét a tulajdonosnak szükséges fizetnie .

Habár a hatósági feladatellátás fő célja a levegő pollenkoncentrációjának fokozatos csökkentése, a
megadott, elviselhető határérték alatt tartása, számos szakember szerint erre nem a kényszerkaszálá s
a legmegfelelőbb eszköz .

Kérdezem miniszter urat :

Mi a véleménye a kényszerkaszálásról? Sikeres intézkedésnek tartja-e ?
Az Ön álláspontja szerint ebbe az irányba kell továbbmenni a parlagfű elleni védekezés
terén vagy nem? Amennyiben nem, milyen eredményesebb eszközt javasolna ?
Egyetért-e azokkal a szakemberekkel, akik speciális növényi hormontartalm ú
gyomirtószerek használatát javasolják, mint végleges megoldást a parlagfű elleni védekezés
terén? Ha igen, elképzelhetőnek tartja-e, hogy a védekezésben a kényszerkaszálás helyett ez t
alkalmazzák és ennek költségét hárítsák a tulajdonosokra ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2010. október 6 .

Dr. OláhfLajos J
országgyűlési képviselő
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